
 
 

Referat fra styremøte i Østfold skytterkrets – 02.11.2022 
Sted: Skytterhuset Krapfoss, Anton Krogsvold vei 20, 1597 Moss 
Referent: Rina Østenby-Thorkildsen 
 

Verv Navn Klubb  

Kretsleder Marianne Ullvassveen Ull Sportsskyttere Til stede 

Nestleder Hilde Johansen Ertnes Sarpsborg PK Meldt forfall 

Sekretær Rina Østenby-Thorkildsen Sarpsborg PK Til stede 

Kasserer Niklas Pernevi Halden PK Til stede 

Styremedlem Emil Andersen Hasle og Ise SSK  

Styremedlem Neil H. Nielsen Halden PK Til stede 

Varamedlem Jon Lithander Sarpsborg PK Meldt forfall 

Varamedlem Niels Kaulum Fredrikstad SS  

 
Fagkomiteer 

 Verv Navn Klubb Innstilling 

FK Pistol Leder Knut Gundersen Sarpsborg PK Til stede 

FK Rifle Leder Belinda Rostad Krapfoss SSL Til stede 

FK Lerdue Leder Geir Lindem, 
stedfortreder for Rachelle 

Råde Jeger og fisk  

 
 

Sak Ansvarlig Frist 

1. Godkjenning av referat fra forrige styremøte 
Referat godkjent. 

 

  

2. Klubbledersamling 23 oktober 
Kun 9 påmeldte uten styret i kretsen. 6 stk som svarte nei. Vi ba om 
at alle skulle svarte. Det betyr at 13 lag av totalt 40 lag som 
responderte. 
 

  

3. Ny lovnorm – status  
Har vært møte med Marianne, Hilde, Jon, Niel og Rina hvor vi gikk 
igjennom utkastet til Norges skytterforbund, og sammenlignet 
med vår egen lovnorm. Har valgt å bruke utkastet.  
Vedtak: Styret vedtar denne. 
 

  

4. KM statutter alle grener 
 Fagkomite pistol har utarbeidet forslag til statutter.  
Fagkomite rifle og lerdue må gå igjennom, og se om statuttene kan 
være så like som mulig. Bruke forslaget fra fagkomite pistol som en 
mal, og særegenheter bør inn i egne statutter. 
 

 
 
Belinda 
Rachelle/ 
Geir 

 



 
 

5. Stipend unge utøvere 
Har vært møte med Marianne, Hilde, Jon, Niel og Rina hvor vi lagde 
utkast til kriterier for stipend unge utøvere.  
Endret aldersgrensen fra 18 til 20 år. 
Vedtak: Styret vedtar forslaget, med endring ang. aldersgrensen. 
 

  

6. Auflage, lagt inn på programmet 
Rifle ønsker at kretsen skal oppfordre Norges skytterforbund med å 
inkludere auflage (en annen skytterklasse). I forkant har fagkomite 
Rifle tatt kontakt med alle klubbene i Østfold og nå har de startet 
med denne skytterklassen, men siden dette ikke er et offisielt 
program i NSSF så får de ikke registrert resultatene der. Denne 
skytterklassen er stort blant annet i Tyskland. Auflage gjelder for de 
med en funksjonsnedsettelse, men som ikke er ikke stor nok til å 
skyte i HC klassen. 
Belinda sender utkastet til Rina, korrigerer de få kommentarene vi 
nevnte på møte. Rina sender så ut ny versjon. 
Vedtak: Kretsen sender inn dette for pistol og rifle samlet.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Belinda 
Rina 

 

7. Økonomi 
Kontingent er sendt ut. 10 av 40 lag har pr nå ikke betalt, forfall 
22.10.22. Purring sendt i dag. 
Ikke mange bilag.  
På konto pr d.d. ca. kr 783 000,- 

 
 

  

8. Fagkomite Rifle, pistol og lerdue 
Pistol 
Dommer kurs til helgen; fredag – søndag. Var 18 påmeldte, men nå 
14 stk reelle. Bindene påmelding, så mangler noen betalinger. Totalt 
5 som ikke har betalt kurset, disse blir purret. 
Har jobbet med statuttene for KM.  
Østfoldligaen (luft) skal de i gang med nå.  
 
Rifle 
Har hatt møte ang. Østfoldligaen. 
Jobbet med å få Auflage inn som en skytterklasse. 
Landsstevne for rekrutter, og dette er gjennomført. 
 

  

9. Eventuelt 
Fagkomite Rifle har blitt kontaktet av Hvaler sportsskyttere. 
Spørsmål ang. 30 skudd vs 40 skudd på Landsstevne for rekrutter. 
Reglementet er uklart i forhold til dette. Det er ønskelig at dette 

 
 
 
 

 



 
 

reglementet blir klart og tydelig, og bestemt antall skudd. Norges 
skytterforbund må avgjøre dette. Fagkomiteen må ta kontakt med 
NSF og be om avklaring. 

 
Neste styremøte 
Onsdag 11. januar, kl. 19:00. Sted: Marianne kommer tilbake med 
sted. 
 
Kretsting 
Torsdag 16. februar. Hvor skal vi ha dette? 
Forslag:  
Inspiria?  
Scandic Brennemoen? 
Antall deltakere: ca. 40. 
Alle tenker på steder, og kommer med forslag. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rina 
Knut 

 
 


